

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 9 september 2025 **Plats:** K436, Ekonomikum **Tid:** 17.15

Närvarande

Emelie Schlyter (*ordförande*)
Sarah Dorenius (*vice ordförande*)
Robin Björklund (*skattmästare*)
Alva Näsström (*sekreterare*)
Filip Holm (*mentorskap samplan*)
Sofia Nordberg (*mentorskap samvet*)
Leo Nenzén (*general*)
Maja Ericsson (*general*)
Felix Boström (*general*)
Lars Ljungberg (*general*)
Leia Fromm (*kultur*)
Julia Izarra (*kultur*)
Olivia Strindeborg (*idrott*)
Beata Iverhed (*idrott*)
Anni Häggholm (*PR*)
Tilda Gidlöf (*näringsliv*)
Alma Bergdahl (*näringsliv*)
Jonna Holst (*aktivitet*)
Isabel Bohlenius (*aktivitet*)
Gustav Anrin (*sånganförare*)

Frånvarande

Sofia Hedin (*PR*)
Josefin Lagerquist (*fotograf*)

1. Mötets öppnande

Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Emelie till mötesordförande
- välja Alva till mötessekreterare
- välja Emelie och Robin till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 3 september på mail.

Styrelsen beslutar att

- *godkänna kallelsen*

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- *godkänna dagordningen med tillägg att ändra ordningen på punkterna*

3. Projektgrupper

a) Lägesrapport

Sarah uppdaterar. Flera medlemmar har sökt till främst aktivitets projektgrupper och samtidning. Även grafisk design.

4. Bankkort

a) Information

Robin förklarar att han önskar att föreningar plockar ut ett bankkort för att underlätta stora köp för föreningen. Det är 280kr i årsavgift och sedan tillkommer avgifter för eventuell valutaväxling.

b) Beslut

Styrelsen beslutar att ansöka om ett bankkort hos Nordea.

5. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

Jonna uppdaterar att deposition för destination X är betald. Datum är 13-17 november 2025. De har haft kontakt med nationer för lokaler gällande vintergasque. Vi diskuterar olika kuvertpriser och vad vi tycker är rimligt. Ett alternativ är Smålands nation som tar 130 personer, scen finns och har möjlighet till släpp efteråt. Vi diskuterar även när aktivitet ska släppa biljetterna till kommande evenemang för att intresset ska bli så stort som möjligt.

Styrelsen diskuterar att ha vintergasque i början av december, vilken nation det blir ska Jonna och Isabel återkomma med. Gällande fulsittning ska aktivitet återkomma med priser för Smålands och andra alternativ.

b) Sånganförare

Gustav var med på fulsittningen. Det gick bra! Samband och samkör ska snart dras i gång. Finns flera intresserade. Planen är att göra mer reklam för samkören på instagram också.

6. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Emelie har ingen uppdatering.

7. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

-

8. Sekreterare har ordet

a) Lägesrapport

Alva uppdaterar hur det har fungerat med orbi och insparken.

b) Antal inskrivna på insparken

Det är 104 inskrivna på insparken och vi väntar in en till så förhoppningsvis 105 nya medlemmar under denna vecka.

9. Ekonomi

a) Lägesrapport

Robin ger en uppdatering på ekonomiska läget. Budgeten för insparken har justerats lite. Föreningen har en skuld till Jonna för deposition till destination X. Biljett för faddrar till ingivningsgasquen kommer kosta 495 kronor.

10. Generaler

a) Lägesrapport

Maja uppdaterar. Det har varit en bra första vecka, evenemangen med sponsorer har haft hög närvaro. Biljetterna till invigningsgasquen ska öppnas upp snart och faddrarna ska kunna köpa någon dag innan ölisarna.

11. PR

a) Lägesrapport

Anni uppdaterar. Har postat inlägg på instagram. De kommer dela en mapp så att alla utskott kan ladda upp bilder där från sina evenemang. Mer information kommer.

b) Fotograf

-

12. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Julia uppdaterar. Partidebatten sker den 24 september. Allt är färdigt och alla partier kommer! Planen är att Samsek också ska delta.

b) Mentorskap

Sofia har haft första mentorskapet. Det var låg närvaro och Sofia uppmuntrar alla faddrar att påminna sina reccar om nästa mentorskap som sker nästa vecka.

13. Näringsliv

a) Lägesrapport

Alma och Tilda uppdaterar att sponsorevenemangen har gått bra. Det är ett evenemang kvar på insparken och planeringen är i fas. Näringsliv ska vara med på ett engagemangsmässan 16 september mellan kl. 12-13, styrelsen får gärna vara med. Vi diskuterar även framtida samarbeten och hur dessa kan vävas in i vår verksamhet framöver.

14. Idrott

a) Lägesrapport

Beata och Olivia uppdaterar. Fotbollsträningarna är i gång. Idrott önskar att fler gör reklam för träningarna till sina reccar. De har även haft kontakt gällande att köpa biljetter till VM-kval 18 november 2025. Om det går att köpa biljetter på faktura beslutar vi att köpa 30 biljetter direkt via faktura.

15. Nästa möte

Nästa möte planeras till måndag 22 september 17.15.

16. Övriga frågor

Maja informerar att det är en ölis som har blivit fadder. Gustav uppmuntrar alla faddrar att prata om projektgrupperna med reccarna på kommande evenemang.

17. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Alva Näsström

Justerat av:

Emelie Schlyter

Robin Björklund